# 獎項及嘉許

Awards and Recognition

# 獎項及嘉許 Awards and Recognition

## 1 優秀香港服務機構獎

扶康會於2011年10月21日榮獲深圳民政局頒發優秀香港服務機構獎項,另外高級經理蕭慶華先生亦獲頒發優秀社工督導獎,這兩個獎項表揚和肯定了本會在深圳和香港社會服務機構合作的深社計劃中的貢獻。

# 2「第三屆傷健關愛大獎」

扶康會三位服務使用者家長及兩位義工參加了由仁濟醫院 與康復諮詢委員會聯合舉辦的「第三屆傷健關愛大獎」傑 出照顧者及傑出義工選舉,並獲得獎項。五位獲獎的家長 及義工包括上李屋成人訓練中心的家長羅王燕玲女士及何 鴻鈞先生、順利成人訓練中心的家長竇潔甜小姐、秦石成 人訓練中心的義工楊偉強先生及毅信之家的義工許耀南先 生,於2011年11月13日出席在挪亞方舟舉行的頒獎禮。



# 3 2011年「十八區關愛僱主」嘉許

扶康會獲得2011年「十八區關愛僱主」嘉許,並出席於2011年12月3日舉行的2011年國際復康日開幕禮暨十八區關愛僱主嘉許禮,有關嘉許肯定了扶康會對殘疾僱員的關愛和支持。

### 4 康姨餅房獲獎

康姨餅房連續第二年於社會福利署中西南及離島區福利辦事處主辦的「殘疾人士照顧者嘉許禮暨康復服務機構社會企業博覽會」囊括所有五個獎項,包括「最優秀營銷攤位大獎」、「最佳營銷策略獎」、「最受歡迎攤位獎」、「最佳展銷攤位佈置獎」及「最佳團隊精神獎」。活動於2011年12月18日於上環假日行人坊舉行,康姨餅房得到大家的支持及欣賞,於短短數小時內錄得過萬元營業額,所有貨品全部沽清。



#### 5 葵興職業發展中心獲得室內空氣質素檢定證書《卓越級》

葵興職業發展中心在完成空氣質素改善計劃工程後,自2010年起參加由環境保護署室內空氣質素資訊中心舉辦的「空氣質素檢定計劃」,連續兩年(2010年及2011年)獲得室內空氣質素檢定證書中最高級的《卓越級》,成為唯一一個獲得此證書的非牟利單位。

# 1 Outstanding Hong Kong Social Service Agency Award



Fu Hong Society was awarded the Outstanding Hong Kong Social Service Agency by the Shenzhen Civil Affairs Bureau on 21 October 2011, while our senior manager, Mr. Siu Hing Wah, was also awarded Outstanding Social Work Supervisor. The two awards recognised our Society's contributions in Shenzhen as well as in the collaborative Shenzhen Social Work Project.

#### 2 "The Third Care for the Disabled Award"

Three service users' parents and two volunteers from Fu Hong Society had taken part in "The Third Care for the Disabled Award" organised by the Yan Chai Hospital and Rehabilitation Advisory Committee, contesting for the Hong Kong Best Carer Award and Outstanding Volunteer Award and won. The five awardees included Mrs. Law Wong Yin Ling and Mr. Ho Hung Kwan, parents from Sheung Li Uk Adult Training Centre, Ms. Dou Kit Tim, parent from Shun Lee Adult Training Centre, Mr. Yeung Wai Keung, volunteer from Chun Shek Adult Training Centre and Mr. Hui Yiu Nam, volunteer from Ngai Shun Home, attended the Award Presentation Ceremony held on 13 November 2011 at the Noah's Ark.

# 3 "18 Districts Caring Employers" Award 2011

Fu Hong Society was granted the "18 Districts Caring Employers" Award 2011 and attended the Opening Ceremony of the 2011 International Day of Disabled Persons cum 18 Districts Caring Employers Award Ceremony held on 3 December 2011. The Award recognised the care and support we given to our employees with disabilities.



# 4 Awards for Madam Hong's Bakery

Madam Hong's Bakery swept away all five awards in "Recognition Ceremony for Carers of Persons with Disabilities cum Rehabilitation Service Oranisation Social Enterprises Expo" organised by the Social Welfare Department – Central, Western, Southern and Islands Districts Social Welfare Office in two consecutive years. The awards included "Best Marketing Booth Award", "Best Marketing Strategy Award", "Most Popular Booth Award", "Best Booth Decoration Award" and "Best Team Spirit Award". The activity was held at the Sheung Wan Promenade on 18 December 2011. Madam Hong's Bakery received support and appreciation from the participants and recorded more than \$10,000 sales within hours, all the baked products were sold out.

5 Kwai Hing Vocational Development Centre was granted "Excellent Class" under the "Indoor Air Quality Certification Scheme"

With the completion of the air quality improvement project, Kwai Hing Vocational Development Centre has participated in the "Indoor Air Quality Certification Scheme", organised by the Indoor Air Quality Information Centre of the Environmental Protection Department since 2010. The Centre was granted "Excellent Class", the highest level, under the Certification Scheme in two consecutive years (2010 and 2011) – the first non-governmental organisation receiving this award.

